
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-21-408922 

Zaaknummer Z-20-133064 

Naam raadslid T. Berlijn 

Fractie Hart voor Medemblik 

Onderwerp Raadsvragen HvM onderhoud van speeltoestellen 

Datum waarop de vraag is gesteld 25 juni 2021 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Hans Verschoor en Tjeu Berlijn van Hart voor Medemblik zijn door een groep ouderen benaderd 

omdat zij hun zorgen hebben geuit over het onderhoud van de speeltuinen, specifiek de speeltuin in 

het Emmapark (zie foto’s). 

Ze komen regelmatig in de speeltuinen in de gemeente met hun (klein)kinderen. Wij vinden het 

belangrijk dat er goed onderhoud wordt gedaan aan de speeltoestellen in de hele gemeente. 

 

1.  Wanneer worden de speeltoestellen in het Emmapark schoongemaakt? 

antwoord  Het schoonmaken van speeltoestellen wordt incidenteel, bij ernstige vervuiling, 

uitgevoerd. Wij hebben dit niet als standaard uit te voeren onderhoudsmaatregel 

ingevoerd. 

 

2.  Om de hoeveel weken worden de speeltuinen schoongemaakt? 

 

antwoord  Zie antwoord vraag 1. 

 

3.  Is het mogelijk om de speeltuinen tegen vergoeding aan de buurtverenigingen over te 

dragen? 

antwoord  Als het gaat om een openbaar toegankelijk speelterrein, en er duidelijke afspraken 

worden gemaakt en vastgelegd over het beheer/onderhoud/vervanging en over 

aansprakelijkheid, dan kunnen speeltuinen overgedragen worden aan 

buurtverenigingen. 

 

 

4.  Wanneer is het zand in de zandbakken voor het laatst gestoomd? En om de hoeveel 

weken gebeurt dit? 



 

 

antwoord  Het stomen van zand voeren wij niet uit, het zand van de zandbak in het Emmapark is 

vorig jaar ververst. Zand heeft een zelfreinigend vermogen, ondanks de aanwezigheid 

van ontlasting van honden en katten. Bij een (landelijke) proef is het zand van een 

zandbak gestoomd. Hierbij hebben de onderzoekers het zand van te voren beoordeeld 

op het aantal ziektekiemen. Het aantal ziektekiemen was de eerste dag na de 

behandeling tot nul gereduceerd. Na een aantal dagen nam echter het aantal 

ziektekiemen enorm toe tot 100 keer het oorspronkelijke aantal.  

 
  



 

 

 

 

 


